
Protokół nr 21/2020 

  

z XI zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 21 września 2020r., która 

odbyła się przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu 

Dzielnicy III p.Marcin Smolski.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski przedstawił porządek obrad: 

 
Porządek obrad zwyczajnej Sesji nr XXI Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na 

dzień 15 września 2020r. o godz.18.00  przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie  korekty uchwały nr XLIII/342/2018 z dnia 24 

kwietnia 2018r. dot. wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, Miasta 

Krakowa zadania inwestycyjnego Dzielnicy III Prądnik Czerwony pn. „Budowa 

oświetlenia sięgacza  ul. Raciborskiego pomiędzy budynkami nr 6 i nr 8” oraz „Montaż 

lamp w rejonie bramy wejściowej na teren Gimnazjum nr 11 od strony ul. Ułanów” –  

druk nr 262. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 263. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

   

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 263. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 264. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 



Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 265. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 266. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 267. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 268. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 269. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie wniosku o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 270. Obecnych 

podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego p. Marcin Smolski stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu 

Dzielnicy III projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami stanowi porządek 

obrad. 

   

 

 



Ad.3  
Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu 

w sprawie korekty uchwały nr XLIII/342/2018 z dnia 24 kwietnia 2018r. dot. wniosku do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, Miasta Krakowa zadania inwestycyjnego Dzielnicy III 

Prądnik Czerwony pn. „Budowa oświetlenia sięgacza  ul. Raciborskiego pomiędzy budynkami 

nr 6 i nr 8” oraz „Montaż lamp w rejonie bramy wejściowej na teren Gimnazjum nr 11 od 

strony ul. Ułanów”  – druk nr 262.    

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Tomir Myśliborski, z-ca przew. p.Marcin Smolski. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/257/2020 została przyjęta. 

 

Ad.4  
Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu 

w sprawie korekty uchwały nr XLVII/364/2018 z dnia 28 sierpnia 2018r. dot. wniosku do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. korekty wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Krakowa zadania inwestycyjnego 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony pn.: „Rozbudowa ul. Białych Brzóz wraz z budową miejsc 

parkingowych z uwzględnieniem przebudowy odcinka ul. Ostroroga” – druk nr 263.    

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

  

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/258/2020 została przyjęta. 

 

Ad.5  
Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu 

w sprawie korekty podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 roku – druk 

nr 264.    

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

  

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/259/2020 została przyjęta. 

 

 



 

Ad.6  
Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu 

w sprawie  korekty podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”  w 2020 roku – druk 

nr 265.    

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

  

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/260/2020 została przyjęta. 

 

Ad.7  
Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

opracowania projektu zamknięcia zielenią ul. Tadeusza Kantora dla ruchu samochodowego od 

strony ul. Ślicznej – druk nr 266.  

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

  

W dyskusji wzięli udział: radny p.Paweł Wojcik, radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Stanisław 

Skrzyński. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/261/2020 została przyjęta. 

 

Ad.8  
Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  

wyrażenia opinii do wniosku GS-02.6871.1.4.2013.JK – druk nr 267.  

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/262/2020 została przyjęta. 

 

Ad.9  

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

postawienia znaku B-36 na ul. Kwartowej w Krakowie  – druk nr 268.  

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 



W dyskusji wzięli udział: radny p.Paweł Wojcik, radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Stanisław 

Skrzyński, z-ca przew. p.Marcin Smolski, radna p.Anna Krawczyk-Gorbatiuk. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XXI/263/2020 została przyjęta. 

 

Ad.10  
Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  

zamontowania na ul. Seniorów Lotnictwa słupków oznaczających koniec parkingu – druk nr 

269. Zgłosił poprawkę:  §1 przyjmuje brzmienie „Wnioskuje się do Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa o zamontowanie na ul. Seniorów Lotnictwa, przed bramą wjazdową na posesję nr 10 

przy tej ulicy słupków wyznaczających koniec parkingu”. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Stanisław Skrzyński, z-ca przew. 

p.Marcin Smolski, radny p.Tomir Myśliborski. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie w/w poprawki do 

projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Poprawka została przyjęta. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały 

wraz z przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 2 

Uchwała nr XXI/264/2020 została przyjęta. 

 

Ad.11 
Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III 

Prądnik Czerwony na rok 2020 – druk nr 270.    

  

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Henryk Redkiewicz, radna p.Joanna Pierzchała-Cempura, 

radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Marcin Smolski.  

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/265/2020 została przyjęta. 

 



Ad.12 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Protokół został przyjęty. 

 

Ad.13 

Oświadczenia i komunikaty 

  

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poinformował, iż kolejna sesja odbędzie się 13 

października 2020r. o godz. 18.00 w siedzibie Rady przy ul.Naczelnej 12 w Krakowie. 

 

Radny p.Maciej Kalemba poruszył temat wcześniejszego zamykania boiska przy ul. Stanisława 

ze Skalbmierza. 

 

Radny p.Paweł Wójcik poprosił o artykuły do Biuletynu. 

 

Radny p.Jacek Wojs poruszył temat odnowienia napisu „HERMES”. 

 

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski poruszył temat głosowania - Budżet 

Obywatelski. 

  

Zastępca Przewodniczącego p.Marcin Smolski zamknął posiedzenie sesji o godz. 19.20. 

 

 

 

Prowadzący obrady: 

Marcin Smolski 

Zastępca Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 
 


